

中央研究院經濟研究所

期刊編輯委員會

常務編輯

陳恭平、黃景沂、陳明郎（執行編輯）

編輯委員

王平（聖路易市華盛頓大學經濟系）、李怡庭（台灣大學經濟系）、許文泰（新加坡管理大學經濟學院）、陳宜廷（中研院經濟所）、陳聖賢（政治大學財管系）、張俊仁（中研院經濟所）、連賢明（政治大學財政系）、曾郁仁（台灣大學財金系）、葉俊顯（中華經濟研究院）、蔡文禎（公平交易委員會）、簡錦漢（中研院經濟所）

「經濟論文」

編輯助理 蔡宜倫

稿約

- 一、「經濟論文」接受中、英文稿件，請使用線上投審稿系統 (<http://journal.econ.sinica.edu.tw/aep>) 註冊，並上傳中英文摘要及全文電子檔 (pdf 格式)。
- 二、本刊為季刊，每年三月、六月、九月及十二月各出版一期。
- 三、本刊不接受已發表或已投稿至其他期刊之稿件。
- 四、投交本刊之中、英文稿件一經接受，作者應依「經濟論文文稿規格說明」修改論文格式。該「規格說明」函索即寄。
- 五、本刊每期印刷時，將抽印當期發表之論文各十份，連同當期本刊五本致送作者。
- 六、經本刊發表之論文，作者應對其中表示之意見單獨負責。
- 七、投稿著作所有列名作者皆同意在投稿文章經本刊接受刊登後，其著作財產權即讓與給中央研究院經濟研究所，但作者仍保有著作人格權，並保有本著作未來自行集結出版、教學等個人使用之權利。

收錄資訊

「經濟論文」收錄於台灣的 TSSCI 與美國 EconLit 資料庫及 Cabell's Directory、EBSCO、Gale、ProQuest 及 Scopus 等國際資料庫。

訂閱辦法

「經濟論文」由中央研究院經濟研究所出版，創於 1973 年，原為半年刊，1996 年起改為季刊。本刊文章摘要已收錄於美國經濟學會所編輯之電子版的「經濟文獻索引」(EconLit)。

「經濟論文」訂費（內含郵政劃撥手續費）如下：(1)台灣全年新台幣 500 元 (2)其他地區全年 30 美元。請利用郵政帳戶「10322666 中央研究院經濟研究所」訂閱。

歡迎學術機關交換期刊。

THE INSTITUTE OF ECONOMICS
ACADEMIA SINICA
EDITORIAL COMMITTEE

Managing Editors

Been-Lon Chen (Executive Editor) Kong-Pin Chen Ching-I Huang

Editorial Board

Juin-Jen Chang (Academia Sinica) Sheng-Syan Chen (National Chengchi U.) Yi-Ting Chen (Academia Sinica)
Wen-Tai Hsu (Singapore Management U.) Kamhon Kan (Academia Sinica) Yiting Li (National Taiwan U.)
Hsien-Ming Lien (National Chengchi U.) Wen-Jen Tsay (Fair Trade Commission) Larry Y. Tzeng (National
Taiwan U.) Ping Wang (Washington U. in St. Louis) Chun-Hsien Yeh (Chung-Hua Institution for Economic
Research)

ACADEMIA ECONOMIC PAPERS

Assistant Editor : Yi-Lun Tsai

INSTRUCTIONS TO CONTRIBUTORS

1. Please submit your manuscript in pdf format to AEP Auto Submission System at <http://journal.econ.sinica.edu.tw/aep>.
2. *Academia Economic Papers* publishes articles in Chinese or English quarterly in March, June, September and December.
3. *Academia Economic Papers* does not consider papers that have been previously published or presently submitted elsewhere.
4. Accepted manuscripts should be edited by authors in accordance with the format detailed in "Preparation of Manuscripts for Academia Economic Papers," which is available upon request.
5. The authors of published papers are entitled to 5 copies of the issue in which their articles appear and 10 reprints of their contributions for free.
6. The authors should assume sole responsibility for the opinions expressed in the published papers.
7. Upon acceptance for publication in *Academia Economic Papers*, the authors will transfer the copyright of the article to Institute of Economics, Academia Sinica. However, the following rights are reserved: (1) The right to use, free of charge, all or part of this article in future works of their own, such as books and lectures. (2) The right to reproduce the article for their own purposes.

INFORMATION OF INDEX

AEP is now indexed in TSSCI (Taiwan), EconLit (USA) and international databases including Cabell's Directory, EBSCO, Gale, ProQuest and Scopus.

SUBSCRIPTION INFORMATION

Academia Economic Papers is a journal published by the Institute of Economics, Academia Sinica. It was founded in 1973 as a bi-annual journal, and has become a quarterly journal since 1996. The abstracts of *Academia Economic Papers* are listed in the EconLit published by the American Economic Association.

Subscription prices (postal remittance fees included) for *Academia Economic Papers* are: (1) NT\$500 per year for subscribers in Taiwan or (2) US\$30 per year for others. Subscribers in Taiwan should submit deposit to Postal Account No. 10322666, Institute of Economics, Academia Sinica. Others should make checks or money orders payable to Institute of Economics, Academia Sinica, and send it to: Academia Economic Papers, Institute of Economics, Academia Sinica, Taipei, Taiwan.

We welcome the opportunity to exchange our journal for similar publications from other institutions.